

**BANDOA****Euskadin Ikur frankistak kentzea**

Giza Eskubideen Zuzendaritzak, Eusko Legebiltzarrak eskatua (Memoria Historikoaren Legean aipatzen den errolda egiteari buruzko 28/2011 Legez besteko proposamenaren bitartez), **“Euskadin Ikur frankistak kentzeko Batzorde Teknikoa”** eratu zuen.

Euskal Autonomia Erkidegoko Ikur frankistak kentzeko Batzordearen gomendio irizpena jarraituz, etxebizitza-plakak kenduko dira.

Mendaron hurrengo eraikinetan daude etxebizitza-plakak:

- Mendarozabal: 4,7,8,9,11 zenbakietan
- Zelaikua: 6,8,10,14 zenbakietan

Aipaturiko eraikinetako bizilagunei JAKINARAZTEN ZAIE, goian azaldutako irizpena jarraituz, Udaletxeak, etxebizitza-plakak kenduko dituela.

Aldi berean torlojuen zuloak morteroarekin estali eta margotuko ditu.

Bizilagunei jakinarazten zaiena, adieraziz, 2016ko martxoaren 14a baino lehen, eragozpenik jartzen ez bada, Udalak aipatutako plakak kenduko dituela.

Mendaron, 2016ko martxoaren 2an.

ALKATEAK,
SONIA GARCIA RAPOSO

BANDO**Retirada de símbolos franquistas en Euskadi**

La Dirección de Derechos Humanos, a instancia del Parlamento Vasco (a través de la Proposición no de Ley 28/2011, relativa a la realización del registro mencionado en la Ley de Memoria Histórica) constituyó la **“Comisión Técnica para la retirada de símbolos franquistas en Euskadi”**,

Atendiendo al Dictamen Recordatorio de la Comisión Técnica para la retirada de símbolos franquistas de Euskadi se procederá a la retirada de placas de vivienda.

En Mendaro existen “placas de vivienda” en los siguientes edificios:

- Mendarozabal: los números 4,7,8,9,11
- Zelaikua: los números 6,8,10,14

SE INFORMA a los vecinos de dichos edificios que por parte del Ayuntamiento se va a proceder a la retirada de dichas placas en cumplimiento del dictamen arriba referido. A continuación se taparán con mortero de cemento los huecos dejados por los herrajes y pintado.

Lo que se comunica a la vecindad, manifestándoles que si para el día 14 de marzo de 2016 no se ponen reparos al mismo, el Ayuntamiento procederá a la retirada de las referidas placas.